
Schriftelijke vragen:
Vraagnummer: S- 647 (2023-029333)

Datum indiening: 10 mei 2023

Onderwerp: Energielabels kantoorruimten Overbetuwe 

Naam indiener: Andries Schoneveld, GBO  

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Vorige week verscheen in de Gelderlander het onderstaande artikel. Het artikel gaat over te lage 
energielabels in Overbetuwe voor kantoorruimten. Wij waren benieuwd naar de status van deze 
situatie en hoe de gemeente Overbetuwe naar dit artikel kijkt. 

https://www.gelderlander.nl/overbetuwe/bijna-helft-kantoorruimte-in-overbetuwe-heeft-een-te-laag-
energielabel~a54534ed/

Sinds begin dit jaar moeten panden minimaal energielabel C hebben om als kantoor te mogen worden 
gebruikt. In Overbetuwe is dit bij 43% van de kantoorruimten nog niet het geval.

Onze vragen.
 
1. Herkent en onderschrijft de PfH dit artikel?
2. Hoe verloopt de toezicht en handhaving op de labelplicht?
3. Zijn er knelpunten voor de gemeente m.b.t. het hanteren / toepassen van de labelplicht en hoe 

worden deze aangepakt?
4. Wat is het tijdspad en wat zijn de ijkmomenten binnen het beleidsproces, specifiek bij het 

toepassen / hanteren van de labelplicht? 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Andries Schoneveld 

Gemeentebelangen Overbetuwe 
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